
 

 

Schriftelijke vragen 

Datum:  25-06-2019 

 

 

Aan de voorzitter van de raad 

 
Onderwerp:  

Raadslid de heer Chris Moorman van de fractie ABZ heeft gevraagd of onderstaand schrijven 

als schriftelijke vraag kan worden behandeld. 

Aanleiding:  

Geacht college,  

 

Al geruime tijd is er gewerkt aan de watertoren. 

Vooral het historische monument ligt er nu nog steeds ontzielt bij. 

Bijgaande foto is een mooi historisch beeld wat niet het beeld was bij de aanpassing of hoe 

het als landelijk monument is vastgelegd. Bijgaande molen Welgelegen was de eerste molen 

in Nederlands gevecht voor het behoud van molens die destijds het loodje gelegd heeft. 

 

Onze vraag is hoe verloopt het project  watertoren an sich? Graag een rapportage 

Maar vooral: Het torentje terug op de top van de watertoren? Dat schijnt niet van toepassing 

te zijn. Graag nog even duidelijkheid 

 

De aanpassing van het rijksmonument is nu wel heel ver gegaan in vergelijk met het originele 

ontwerp en gezien de eisen aan historische gebouwen aan de overzijde van de rivier. 

Mogelijk scheppen de Zwijndrechtse aanpassingen een rechtsgrond voor aanpassingen van 

die rijksmonumenten op de Dordtse oevers. 

Wij zien uw antwoorden tegemoet. 
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Ondertekening fractie: 

Fractie: ABZ 

Naam:  Chris Moorman  

 

Let op: alle vragen en antwoorden worden in Ibabs geplaatst en zijn daarmee openbaar en 

voor iedereen beschikbaar.   

 

 

Ad1) De antwoorden op vragen en/of de gewenste toelichting over een geagendeerd voorstel 

zijn uiterlijk op maandag voorafgaang aan de politieke markt om 15.00 uur beschikbaar 

indien de vragen uiterlijk op de woensdag voorafgaand aan dezelfde politieke markt zijn 

ingediend bij de griffie.  

 

Ad2) Schriftelijke vragen worden uiterlijk binnen 30 dagen beantwoord. 


